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Zapytanie

w sprawie ulicy Opieńskiego

Szanowny Panie Prezydencie

Ulica Opieńskiego jest w wielu miejscach uszkodzona, znajdują się na niej
koleiny (zwłaszcza w rejonie przystanków autobusowych), a dotychczasowe
działania Zarządu Dróg Miejskich polegające na punktowym naprawianiu
ubytków spowodowały, że ulica ta nie wygląda do końca estetycznie.

W związku z powyższym zwracam się do Pana Prezydenta z uprzejmym
zapytaniem dotyczącym remontu wspomnianej drogi.

Czy planowany jest kompleksowy remont ulicy Opieńskiego? Jeśli tak, to kiedy
miałby się on rozpocząć?

Z poważaniem

Adam Szabelski
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